
Eerste Maldegems N-VA Half Oest
Braadfeest is een schot in de roos!

Met net geen 130 aanwezigen was het Maldegemse ‘Half Oest Braadfeest’ een
schot in de roos en een echt Vlaams feestje dat velen zich nog lang zullen herinneren. N-
VA Maldegem werd vereerd met de aanwezigheid van 2 senatoren (Elke Sleurs en Sabine
Vermeulen), een volksvertegenwoordiger (Peter Dedecker) en een afgevaardigde van ons
AB (Rufy Baeke).

Dankzij een piekfijne N-VA bewegwijzering (!) vond iedereen moeiteloos de weg
naar het Maldegemse Vossenhol waar we hartelijk welkom waren bij de familie Bauwens-
Maenhout.

Vele handen maken licht werk zegt het spreekwoord. Vanaf de middag werd er
door verschillende teams heel veel werk verzet om alles in gereedheid te brengen.
Opvallend hierbij was de aanwezigheid van vele jonge N-VA sympathisanten. Het
resultaat was ver-bluf-fend, compleet met Vlaamse bevlagging, een warme ontvangst,
mooie setting voor de receptie, prachtig aangekleedde tafels en heel veel schoon volk. Het
organisatiecomite en alle medewerkers verdienen hier een pluim voor het gepresteerde
werk.

De receptie kon onder een stralende hemel buiten plaatsvinden en al meteen was
het duidelijk dat iedereen zich thuis voelde. Bij een perfect gekoeld glaasje bubbels en

Veel schoon volk...met Viviane, Hilde en gastvrouw Nicole.



een begeleidende
knabbel werden nieuwe
contacten gelegd, werd
er flink bijgepraat,
g r o o t s e  p l a n n e n
gesmeed en natuurlijk
werd er heel veel
plezier gemaakt. De
meet-and-greet met ons
lokaal bestuur alsook
met de aanwezige
prominenten  was
bijzonder ontspannen
en interessant.

Zo rond de klok van half acht had onze voorzitter Lieven Bauwens de eer en het
genoegen om iedereen te verwelkomen. De verwelkoming begon op een ongewone maar
passende manier met:

WOW-WOW-WOW !
Beste, beste vrienden,
Lieve, lieve vriendinnen... 

De toon was meteen gezet! In zijn welkomstwoordje bleef Lieven stilstaan bij het grote
belang van een trouwe achterban. De overdonderende aanwezigheid van vele bekende
maar ook vele nieuwe gezichten is een stimulans om verder te doen op de ingeslagen weg.
De gesmaakte afsluiter van het welkomswoordje van onze voorzitter luidde als volgt:

Ik weet zeker dat ons team het in zich heeft om Maldegem nog eens op zijn
grondvesten te doen daveren en een eerste gelegenheid dient zich al aan volgend
jaar. Beste vrienden, hou vaart, blijf geloven in onze idealen en in de ‘Kracht
van Verandering'.

Eva (N-VA Lochristi), Rufy (AB), Michel, onzen Freddy en
gastspreker Peter.

Beste vrienden,
Hou vaart,
blijf geloven in de ‘Kracht
van Verandering’



Gastspreker Peter Dedecker gaf de aanwezigen inzicht in de ronduit stinkende
Dexia en ACW dossiers. De aandachtige luisteraar begrijpt ondertussen maar al goed
waarom 'de man van 800.000 stemmen' Yves Leterme, volgend jaar niet meer deelneemt
aan de 'moeder aller verkiezingen' in mei 2014!

Fractieleider Peter Van Hecke maakte dankbaar gebruik van het spreekgestoelte
om onze gastvrouw Nicole Maenhout in de bloemetjes te zetten en zijn waardering uit te
spreken voor de inzet van het ganse Maldgemse N-VA-team.

Aansluitend werd het spreekgestoelte ingepalmd door senator Elke Sleurs. Elke is
een bijzonder vlotte spreekster en ze kon iedereen meteen boeien. Zo bleef ze even
stilstaan bij de verkiezingen van volgend jaar om aansluitend alle aanwezigen een hart
onder de riem te steken. Iedereen werd aangemoedigd om actief deel te nemen aan de
voorbereidingen van het congres begin 2014.

En toen... was het tijd voor ons unieke ‘Half Oest Braadfeest’. Met worsten,
kippeborstjes en beenhesp “à volonté” werden alle aanwezigen ab-so-luut verwend. Als
afsluiter kregen we nog koffie vergezeld van door N-VA handgeschept artisanaal ijs! Ons
organisatiecomité kreeg vele, vele complimentjes voor de perfecte organisatie en de
uitstekende keuken!

Peter Dedecker en zijn ‘Strapatsen van het
ACW en Dexia’

Elke onderlijnde het belang van het
nakende N-VA congres.

Fractieleider Peter Van Hecke dankt ‘zijn’
Maldegems N-VA-team.

Nicole wordt in de bloemetjes gezet.



Het was gezellig druk tot lang na middernacht waarbij er nagekaart werd bij menig
glaasje. Het was al na tweeën toen de laasten huiswaarts keerden. Of het helemaal 'recht'
naar huis was daar hebben we onze twijfels over.. maar goed... het was gewoon een
supergeslaagd, megagezellig Vlaams braadfeest.

Aan het organisatiecomité vragen we nu al een plaatsje te reserveren voor volgend
jaar.

Uw pen met dienst,

Ward De Bever

Jessie en haar ‘N-VA handgeschept artisanaal hoeveijs’...


